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خبار شهرستان ا

استاندار فارس در هجدهمین اجلاس سالانه خیرین تامین سلامت فارس:

 ورود خیرین و مردم به امور جامعه، موانع را
 برطرف می کند

عصرآزادی / سرپرس�تی فارس: استاندار 
فارس در هجدهمین اجلاس سالانه خیرین 
تامین س�لامت فارس، با تاکی�د بر اهمیت 
اقدام�ات نیکوکاران�ه مردمی در پیش�برد 
اهداف جامعه گفت: ورود خیرین و مردم به 

امور جامعه، موانع را برطرف می کند.
 دکت��ر »محمدهادی ایمانی��ه« در این اجلاس 
س��الانه ، ضمن گرامیداش��ت یاد و خاطره تمامی 

شهدا و به ویژه شهدای عزیزی که طی روزهای اخیر در مقابل ظلم و جنایات رژیم غاصب اسرائیل 
ایستادگی کرده اند، گفت: از 21 سال پیش که این بنیان خیر در استان فارس ایجاد شد تا کنون، 
انسان های بزرگی با این مجموعه همکاری داشتند که بر اساس روایات اسلامی، ثمره نیک اندیشی 
آنان تا روز قیامت تداوم خواهد داشت. او ضمن گرامیداشت یاد و خاطره بزرگانی همچون »سید 
نصرالله هاشمی«، بانو »زهرا سعادت«، »حبیب بهرامن«، »مجید یقطین« و »ناصر منیری« که طی 
سال های فعالیت مجمع خیرین تامین سلامت فارس با این مجموعه همکاری داشته و در توسعه 
سلامت جامعه سهیم شده اند، گفت: مجموع کمک های خیرین با مجموعه سلامت، حدود هزار 
میلیارد تومان برآورد شده و هر کجا خیرین و مردم ورود کنند، موانع برطرف می شود. استاندار 
فارس نیک اندیشی خیرین را که زندگی خود را وقف کمک به دیگران کردند، نمود درایت آنان در 
ایجاد ثمره ای معنوی برای سرای آخرت دانست و گفت: این امر، مهمترین هدف از بعثت پیامبران 
الهی بوده است. دکتر ایمانیه محور تلاش های مجمع خیرین تامین سلامت فارس را هدایت نیات 
خیرین به موضوعات دارای اولویت برشمرد که طی سال های اخیر با تلاش دست اندرکاران این 
مجمع، موفق بوده است و افزود: دومین هدف این مجمع طی بیش از دو دهه گذشته، پاسداشت 
تلاش خیرین و همچنین تلاش برای رفع موانع در برابر آنان بوده اس��ت. اس��تاندار فارس در این 
اجلاس سالانه با تاکید بر لزوم مشارکت تمامی سازمان ها با خیرین در پیشبرد اهداف آنان گفت: 
از این موضوع با تمام قوا حمایت می کنیم و نباید هیچ مانعی در این زمینه وجود داشته باشد. این 
اجلاس سالانه ، با حضور مسوولان کشوری و استانی و با تجلیل از خیرین حوزه سلامت استان 

فارس، برگزاری شد.

به دستور أکید وزیرفرهنگ وارشاد اسلامی: 

راه اندازی انجمن دف  در استان کردستان 
عصرآزادی / سرپرستی سنندج: مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کردستان 
گفت: با عنایت به فعالیت مستمرهنرمندان عرصه موسیقی عرفانی و دف نوازی، انجمن 

دف در استان کردستان با دستور أکید وزیر فرهنگ وارشاد اسلامی راه اندازی شد 
علی اصغر دریایی مدیرکل فرهنگ و ارش��اد اسلامی استان کردستان اظهار داشت: کردستان 
خاس��تگاه دف و مولودی خوانی های باش��کوه در وصف ونعت پیامبر اعظ��م)ص( واهل بیت آن 
حضرت است، همین خصیصه موجبات راه اندازی انجمن دف در استان کردستان با تاکید وزیر 
فرهنگ وارشاد اسلامی را فراهم نمود.  وی افزود: در فعالیت های  فرهنگی و هنری استان خلاء 
انجمنی فعال در عرصه موسیقی عرفانی به ویژه دف بسیار خالی بود، همین امر موجب شد از سوی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی امتیاز راه اندازی انجمن دف را به استان کردستان اعطاء شود.  دبیر 
شورای فرهنگ عمومی استان کردستان اضافه کرد: یکی از مصادیق شهر خلاق موسیقی سنندج 
پرداختن به عرصه موسیقی عرفانی بوده است درشهر سنندج هنرمندان عرصه دف نوازی و مداحی 
در طول سال دارای فعالیت های بسیار چشمگیری هستند براین اساس راه اندازی انجمنی که این 
عرصه را ساماندهی نماید بسیار ضروری بود.  ایشان با اشاره به برنامه های هنری هفته وحدت و 
میلاد باسعادت حضرت محمد)ص( تصریح کرد: هنرمندان عرصه دف و دف نوازی و مداحی در 
ماه مولود )ربیع( بیغمبر عظیم الشأن)ص( در مناسبات ومراسمات حضوری فعال داشتند.  مدیرکل 
فرهنگ وارشاد اسلامی به فرآیند راه اندازی انجمن ملی دف اشاره و عنوان کرد: ما در سطح استان 
برای همه هنرها و فعالیت فرهنگی انجمن های فعالی داریم که به عنوان بازوان فرهنگی وهنری 
در برگزاری جشنواره ها و مراسمات وهمایش ها به اداره کل ارشاد کمک می کنند، در عرصه دف و 
دف نوازی و مداحی جای انجمنی فعال خالی بود.  ایشان درپایان ضمن تشکر و قدردانی از پیگیری 
های شخص وزیر گرانقدر فرهنگ وارشاد اسلامی برای راه اندازی انجمن دف در استان کردستان 
گفت: بدون شک انجمن دف در برگزاری جشنواره های ملی ومنطقه ای دف و گردهمایی های 
این عرصه و شرکت گروه های دف نوازی در جشنواره های بین المللی و منطقه ای بسیار مفید 

وتاثیرگذار می باشد.

در نخستین جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی استان اصفهان 
صورت گرفت؛

اعطای نشان درجه یک اقتصاد مقاومتی به هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان

عص�رآزادی / سرپرس�تی اصفهان : نخس�تین جش�نواره اعطای نش�ان اقتصاد 
مقاومتی اس�تان اصفه�ان ۲۷مهرماه با محوریت امتن�ان از واحدهای تولیدی برتر 
استانی در زمینه اقتصاد مقاومتی و با گرامیداشت شهید شاخص جامعه کار و تولید 
کش�ور )ش�هید محمد کاظم زاده ( به میزبانی هلدین�گ پتروپالایش اصفهان  و به 
همت بس�یج کارگری س�پاه صاحب الزمان)عج( در سالن اجتماعات شهرک شهید 

محمد منتظری برگزار شد.
در این جشنواره از بین ۸۰۰ واحد تولیدی  ۵۰ شرکت و واحد برتر استان اصفهان درآن نشان 
درجه 1و2 و۳ اقتصاد مقاومتی دریافت کردند. از اهداف این جشنواره  الگو سازی مناسب در عرصه 
تولید کالا وخدمات، ایجاد فضای رقابتی مناسب در افزایش کیفیت تولید کالا و خدمات،گسترش 
ضری��ب نفوذ گفتمان اقتصاد مقاومت��ی در واحد های تولیدی و خدماتی،هدایت عرصه تولید در 
خصوص پیروی از سیاست های اقتصاد مقاومتی نام برد . برگزیدگان این جشنواره برای راه یابی به 

مرحله ملی این جشنواره در مرحله دیگری مورد ارزیابی قرار می گیرند .

استاندار آذربایجان شرقی:

همکاری تمام دستگاه ها در موضوع حرایم کوجوار 
ضروری است

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر ضرورت همکاری و هم افزایی همه دستگاه 
ها برای تعیین حرایم کوجوار گفت: کارگروه بررسی و رفع موانع حرایم کوجوار باید 

در اسرع وقت تشکیل شود.
به گزارش روابط عمومی اس��تانداری آذربایجان ش��رقی، عابدین خُرّم در هفتمین جلس��ه 
ش��ورای برنامه ریزی اس��تان افزود: موضوع کوجوار یکی از مس��ائلی بود که در س��فر رئیس 
جمهور به آذربایجان شرقی مطرح شد و مورد تصویب قرار گرفت.  استاندار آذربایجان شرقی 
تاکید کرد: لازمه اینکه بحث حرایم کوجوار تعیین تکلیف شود و وضعیت آن مشخص شود، 
همکاری و تعامل تمام دس��تگاه ها و سازمان هاس��ت؛ اقداماتی که شهرداری انجام داده، به 
دلیل آن که یکی از مناطق آس��یب پذیر محس��وب می شود، ارزشمند می باشد و امیدواریم 
ب��ه همی��ن روال ادامه یابد تا س��اماندهی و اتمام پروژه ها بتواند فضلی مناس��بی بین مردم 
ایجاد نماید. رئیس ش��ورای برنامه ریزی آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: برای حل مشکل 
حرایم کوجوار کارگروهی متش��کل از مسکن و شهرسازی، گاز، برق و پتروشیمی، تشکیل و 
راهکارهای مناسب برای این موضوع احصاء شود و تا جایی که مقررات و قانون اجازه می دهد، 
باید تصمصیمات منطقی اتخاذ ش��ود. خُرّم  با تاکید بر لزوم فعال ش��دن کارگروه اجتماعی 
اس��تانداری اظهار داشت: با توجه به اینکه کارگروه اجتماعی به شورای اجتماعی ارتقا یافته، 
لازم است جلسات آن فعال شده و موضوعات هر شهرستان مورد بررسی قرار گیرد.  خرم در 
ادامه به نقش��ه مهندسی فرهنگی استان اش��اره کرد و گفت: نقشه مهندسی فرهنگی استان 
جزو مطالبات ش��ورای فرهنگ عمومی بوده و باید ب��ا در نظر گرفتن منابع برای مواردی که 
اجرا خواهند شد، تعیین تکلیف شود، زیرا که جزو اولویت های کاری سال 14۰2 بوده و نباید 
مورد غفلت واقع ش��ود. محمد کلامی، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان 
ش��رقی نیز گفت: موضوع حریم کوجوار در سفر اول و دوم رئیس جمهور به استان در جلسه 
هیئت وزیران مطرح و مقرر شد که »یو.تی.ام« آن منطقه با جغرافیای فعلی به محیط زیست 

کشور ارائه شده و مورد تصویب قرار گرفت.

خبر

معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تاندار آذربایجان ش��رقی در س��فر به 
منطق��ه آزاد ارس از آخری��ن وضعیت پروژه احداث بان��د دوم جلفا مرند 

بازدید کرد. 
به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، جبارعلی ذاکری 
با اش��اره به احیاء پروژه و تسریع در پیشبرد آن در یک سال اخیر، اظهار 
داش��ت: این پروژه جزو اولویت های استان بوده و خوشبختانه مورد توجه 

سازمان منطقه آزاد ارس قرار گرفته است.
 مجید کیانی، رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان نیز در این بازدید، 
عن��وان کرد: هیچ گونه مش��کل مالی برای پیش��برد ۶ کیلومتر باقیمانده 
وجود ندارد و تکمیل جاده اولویت اول س��ازمان در حوزه عمرانی است و 

بدین جهت منابع مالی مورد نیاز سر موعد مقرر پرداخت می شود.
 وی بیان داش��ت: عملیات عمرانی تا جاییکه شرایط آب وهوایی اجازه 
دهد در س��الجاری ادامه خواهد یافت و پروژه تا تابس��تان س��ال آتی به 

بهره برداری خواهد رس��ید.  گفتنی اس��ت؛ بر اس��اس توافقات فی مابین 
سازمان منطقه آزاد ارس و وزارت راه و شهرسازی احداث ۳4 کیلومتر از 
باند دوم جاده جلفا-مرند از خروجی منطقه تا محدوده هرزندات برعهده 
سازمان است که تا به امروز 2۸ کیلومتر آن اتمام و زیربار ترافیک رفته و 

تنها ۶ کیلومتر آن باقیمانده است. 
 ۶ کیلومتر ج��اده مرند_جلفا حدفاصل کیلومتر 2۸ تا ۳4 در ماه های 
اخیر با هزینه کرد سازمان منطقه آزاد ارس به بهره برداری رسید که تاثیر 
بس��زایی در کاهش س��وانح رانندگی داش��ت و امید آن می رود با تکمیل 
۶ کیلومتر باقیمانده ضمن تس��هیل تردد خودرویی، س��وانح جاده ای به 

حداقل برسد. 
 ب��ا تکمی��ل ۶ کیلومتر باقیمانده تعهدات س��ازمان منطق��ه آزاد ارس 
درخصوص جاده جلفا-مرند محقق می ش��ود و تنها ۷ کیلومتر این جاده 

باقی می ماند که تکمیل آن جزو تعهدات وزارت راه است.

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی در بازدید از پروژه جاده جلفا- مرند:

روند پروژه احداث کیلومتر ۱۶ تا ۲۲ جاده جلفا مرند مطلوب است

عصرآزادی/ سرویس شهرستان: در راستای 
کنت�رل، نظارت و مدیریت و برنامه ریزی پروژه 
ه�ای عمران�ی آذربایجان ش�رقی، سرپرس�ت 
س�ازمان مدیری�ت و برنام�ه ریزی اس�تان به 
صورت میدان�ی در برخی از آنها حضور یافته و 
برای حل مشکلاتی که مانع پیشرفت پروژه ها 

می گردد نقشه راه ترسیم نمود...
انتق�ال ۲۰۹ کیلومت�ر فیبر نوری ب�ا رویکرد 
ارتق�ای به�ره وری در سیس�تم توزی�ع ب�رق 

آذربایجان
سرپرست سازمان مدیریت و برنامه  ریزی آذربایجان 
ش��رقی از انتقال ۲۰۹ کیلومتر فیبر ن��وری با رویکرد 
ارتقای بهره  وری در سیس��تم توزیع برق آذربایجان و 
تبادل اطلاعات بین نواحی و مرکز خبر داد. حیدر فتح  
زاده در حاش��یه بازدید از فیبر نوری شرکت توزیع برق 
آذربایجان افزود: خطوط انتق��ال فیبر نوری با رویکرد 
ارتق��ای بهره وری نق��ش مهم و موث��ری در مدیریت 
صحیح منابع انرژی و شناخت به موقع از قطع برقی و 

ارتقای شاخص های پاسخگویی به مشتریان دارد.
رشد ۴۰ درصدی اعتبارات ابلاغی سال ۱۴۰۲ 

نسبت به ابتدای سال قبل
سرپرس��ت معاونت هماهنگی امور برنامه و بودجه 
س��ازمان مدیریت و برنامه  ریزی آذربایجان ش��رقی 
گف��ت: اعتب��ارات ابلاغی س��ال ۱۴۰۲ این اس��تان 
نسبت به ابتدای سال گذشته حدود ۴۰ درصد رشد 
داشته و س��هم اعتبارات تملک دارایی های سرمایه 
ای اس��تان از اعتبارات متناظر در کشور حدود ۳.۳۵ 

درصد است.
علی فرجی افزود: در سال ۱۴۰۲ مبلغ ۲۸.۶ هزار 
میلیارد ریال اعتبار مص��وب اعتبارات تملک دارایی 
های س��رمایه ای اس��تان از محل اعتب��ارات تملک 
دارایی  های سرمایه  ای استانی، سه درصد حاصل از 

فروش نفت و گاز طبیعی، ۰.۲۷ درصد ورزش، توازن 
۱.۲ اس��ت که در پایان مه��ر ماه مبلغ ۲.۷۷ میلیارد 

ریال معادل ۹.۶ درصد تخصیص ابلاغ شده است.
پیشرفت 8۰ درصدی جاده کنارگذر ایلخچی 

و احتمال افتتاح آن تا پایان سال ۱۴۰۲
سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان 
ش��رقی گفت: میزان پیش��رفت پروژه جاده کنارگذر 
ایلخچی بیش از ۸۰ درصد بوده و تلاش می ش��ود با 
انجام اقدام��ات لازم در خصوص تعیین تکلیف ماده 
۹ و رفع معارض اراضی مس��یر تا پایان س��ال جاری 

امکان بازگشایی مسیر فراهم شود.
حیدر فتح زاده در حاشیه بازدید از این جاده حیاتی 
ب��رای ایلخچی اظهار ک��رد: طی ای��ن بازدید ضمن 
بررس��ی چالش ها و موانع پیش��رفت کار، تصمیمات 

لازم برای حل مشکلات توسط دستگاه های اجرایی 
تعیین تکلیف گردید.

کنترل راه ها با دوربین  های نظارت تصویری، 
کنترل سرعت و سامانه  های تردد شمار

سرپرست سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان 
شرقی گفت: راههای این استان با ۲۴ دوربین نظارت 
تصویری، ۹۹ دوربین کنترل س��رعت، ۹۸ س��امانه 
ترددش��مار و ۴ س��امانه توزین در حال حرکت و ۶ 
عدد تابلو اطلاع رس��انی متصل به مرکز مدیریت راه 
های اس��تان کنترل شده و س��امانه ۱۴۱ به صورت 
شبانه روزی آماده پاسخگویی در ارتباط با مشکلات 
ج��اده ای اس��ت. حیدر فتح  زاده در حاش��یه بازدید 
از مرکز مدیریت راه های اس��تان اظهار کرد: توسعه 
فناوری و به کارگیری آن در مدیریت مطلوب راهها، 

شناخت نقاط پرترافیک استان، تامین امکانات مورد 
نیاز برای رفع مش��کلات راه ه��ا و در نهایت ارتقای 
س��لامت اداری ب��ا بهره گیری از ح��رم داپ یا همان 
پلاک خوان ها و تطابق آن با نوع حمل و مس��یر بار 

نقش مهمی در مدیریت راهها دارد.
پیشرفت فیزیکی ۶۰ درصدی قطعه شماره ۶ 

آزادراه تبریز - اورمیه

سرپرس��ت س��ازمان مدیری��ت و برنام��ه  ری��زی 
آذربایجان ش��رقی با اش��اره به پیشرفت فیزیکی ۶۰ 
درصدی قطعه شماره ۶ آزادراه تبریز - اورمیه گفت: 
ب��ا بهره برداری از این قطعه علاوه بر کاهش ترافیک 
و تصادفات جاده ای اتوبان ش��هید کسائی، تردد بین 
غرب و شرق کشور تسریع می شود. حیدر فتح  زاده 
در حاش��یه بازدید از قطعه شماره ۶ آزادراه تبریز - 
اورمیه اظهار کرد: طول این مسیر ۲۸ کیلومتر بوده 
و با س��رمایه گذاری ۶۰ درصدی بخش خصوصی و 

۴۰ درصدی بخش دولتی در حال اجراست.
وی اف��زود: اج��رای تمل��ک ۹ م��اده جهت تملک 
اراضی مس��یر و تامین اعتبار مورد نیاز برای تسریع 
در تکمی��ل پروژه از چالش های اجرای این پروژه به 

شمار می  رود.

عصرآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: مدیر امور باغبانی سازمان 
جهاد کش�اورزی آذربایجان شرقی از برداش�ت محصول گردو از 
باغات این اس�تان خبر داد و گفت: سطح زیر کشت و تولید گردو 
در س�طح باغات بارور ۱۵ هزار و ۲۰۵ هکتار و س�طح باغات غیر 

بارور نیز ۵۳۳ هکتار است.
"محمدباقر بی پروا" با بیان اینکه آذربایجان ش��رقی با 1۰ درصد تولید 
گردوی کشور رتبه دوم تولید گردوی ایران را بعد از استان همدان به خود 
اختصاص داده است ادامه داد: بر اساس برآوردهای اولیه صورت پذیرفته 
میزان تولید گردو در س��ال جاری بیش از 4۵ هزار تن می شد که بر اثر 
سرمازدگی در اکثر شهرستانها حدود 22 هزار تن از محصول گردو از بین 
رفته اس��ت. وی با بیان اینکه میزان تولید گردو در س��ال جاری 2۳ هزار 
تن بوده و متوس��ط عملکرد در هکتار ۳ تن است افرود: حدود ۸۰ درصد 
تولید معادل 1۸ هزار و ۵۰۰ تن به صورت تازه خوری و 2۰ درصد بقیه 

معادل 4 هزار و ۵۰۰ تن در صنایع غذایی مصرف می شود.
مدیر امور باغبانی س��ازمان جهاد کشاورزی استان اظهار کرد: صادرات 

این محصول غالباً به صورت مغز گردو به استان های همجوار، کشورهای 
حوزه خلیج فارس، آسیای میانه و روسیه صورت می  گیرد.

وی خاطرنشان کرد: ارقام بومی گردو ۹۶ درصد سطح زیر کشت باغات 
آذربایجان شرقی را تشکیل می دهد و 4 درصد ارقام اصلاح شده از قبیل 

چندلر، فرنور، فرنت، فرانکت، هاوارد و ارقام نخبه محلی است.
ب��ی پروا با بیان اینکه آذربایجان ش��رقی از مجموع بیش از 14۰ هزار 
هکتار از باغات کش��ور حدود 12 درصد س��طح زیر کشت باغات گردو را 
داراست افزود: بیشترین سطح زیر کشت گردو در شهرهای عجب شیر به 
میزان ۳ هزار و 2۶4 هکتار، مراغه به میزان 2 هزار و ۳۰۶ هکتار، اس��کو 
به میزان یکهزار و ۷۸۸ هکتار و آذرش��هر یکهزار و 2۶۰ هکتار اس��ت که 

این شهرها به ترتیب در رتبه های اول تا چهارم قرار دارند.
وی با بیان اینکه شهرس��تانهای عجب ش��یر، آذرشهر، اسکو و مراغه از 
قطب های مهم تولید گردو و فرآورده های آن در سطح آذربایجان شرقی 
است بیان کرد: سر شاخه کاری درختان گردو با ارقام برتر اصلاح شده و 
نخبه محلی با هدف افزایش عملکرد در واحد سطح و کنترل شیوع آفت 
کرم خراط در حال حاضر در سطح استان بیش از ۵۰۰ هکتار انجام یافته 

که با استقبال باغداران آذربایجانی روبرو شده و در حال افزایش است.

گردوی آذربایجان شرقی به کشورهای حوزه خلیج فارس، آسیای میانه و روسیه صادر می شود؛
آذربایجان شرقی رتبه دوم تولید گردو در ایران

تداوم نظارت بر اجرای سریع پروژه های آذربایجان شرقی
آنچه در دهه اول آبان ۱۴۰۲ از سازمان مدیریت و برنامه  ریزی آذربایجان شرقی خبر آمد؛

پس از 40 سال انتظار املاک منطقه اسلام آباد سنددار می شوندبا کمبود کنتور مواجه نیستیم

عصرآزادی / سرپرس�تی البرز: مدیر عامل ش�رکت گاز 
اس�تان البرز با بیان اینکه گازرس�انی به روستاهای محور 
ک�رج به کندوان و طالقان نتیجه برنامه ریزی جهادی بوده 
عنوان کرد: ش�ایعه منتشر ش�ده در مورد کمبود کنتور را 

تکذیب می کنم.
سیدرضا غفاریان مدیر عامل این شرکت درباره اشتراک پذیری 
مردم روستاهای محور کرج به کندوان -جاده چالوس-بیان کرد: 
گازرسانی به روس��تاهایی که در دل طبیعت کوهستان قرار دارد 
اتفاقی نبوده بلکه بر اس��اس برنامه ریزی و هدف گذاری جهادی 

بوده است.
وی ادامه داد: در فرهنگ جهادی هیچ گاه یک پروژه به صورت اتفاقی رقم نمی خورد بلکه علاوه بر برنامه 
ریزی، هدف گذاری و تعیین اس��تراتژی تعهد، ایثار و از خود گذش��تگی هم چاش��نی کار می شود که عنوان 

جهادی بر پروژه اطلاق می گردد.
مدیر عامل شرکت گاز استان البرز ادامه داد: پروژه گازرسانی به روستاهای محور کرج به کندوان نیز یک کار 

جهادی بوده و اکنون از همه ساکنان این روستاها توقع داریم تا به سرعت اشتراک پذیری را انجام دهند.
 غفاریان اظهار کرد: این ش��رکت با کپی شناس��نامه یا کپی مدرکی که نش��ان دهنده مالکیت فرد بر ملک 
باشد فرایند اشتراک پذیری را به جریان می اندازد و مشترکانی که ملک ورثه ای دارند و سندی برای مالکیت 
در دس��ت ندارند به ش��رط آنکه شورا مالکیت آنان را تایید کند فرایند گازرس��انی به آنان در دستور کار قرار 

می گیرد.
وی با بیان اینکه تاییدبیه نظام مهندس��ی با عملکرد و خدمات رس��انی ش��رکت گاز متفاوت اس��ت، خاطر 
نش��ان کرد: لوله کش��ی داخل ملک بر عهده متقاضی محترم بوده و ش��رکتی که اقدام به عملیات لوله کشی 
داخل س��اختمان می کند باید مدارک به تایید نظام مهندس��ی ارائه دهد و در این فرایند ش��رکت گاز هیچ 
 مس��ئولیتی ندارد تا زمانی که نتیجه تس��ت را بارگذاری می کنند و بعد از این کنتور توس��ط ش��رکت گاز

نصب می شود.
مدیر عامل ش��رکت گاز اس��تان البرز بیان کرد: این شرکت از دو ماه پیش آمادگی واگذاری اشتراک داشته 
و بر اس��اس ش��ایعاتی که منتشر شده ش��ده که با کمبود کنتور مواجه هستیم از این تریبون استفاده کرده و 
این ش��ایعه را تکذیب می کنم و از اش��تراک پذیری مردم استقبال می کنیم و به محض صدور تاییدیه نظام 

مهندسی کنتور برای مشترک نصب می شود.

عص�رآزادی / سرپرس�تی الب�رز: س�خنگوی ش�ورای 
اس�لامی ش�هر کرج از س�ند دار کردن املاک اسلام آباد 
خبر داد و  گفت: انتظار مردم اس�لام آباد برای س�ند دار 
کردن املاک این منطقه پس از سالها انتظار تسوط شورای 

شهر تصویب شد.
عمار ایزدیار درپایان یکصد و چهلمین جلس��ه رس��می شورای 
اس��لامی شهر در جمع اصحاب رس��انه ضمن گرامیداشت سالروز 
ش��هادت نوجوان کرجی، محمد حس��ین فهمیده که به روز بسیج 
دانش آموز مزین ش��ده است، به تشریح اهم مصوبات شورا در این 

جلسه پرداخت. سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: امروز با مصوبه شورا مقرر شد اراضی که در گذشته 
اهالی اسلام آباد اقدام به ساخت اعیانی کرده اند به استثناء املاکی که واقع  در معابر هستند و املاکی که شامل 
اصلاحی می شوند بتوانند با ساز و کاری که مدیریت شهری ایجاد کرده است سند مالکیت اخذ کنند. ایزدیار ضمن 
تشکر از ریاست قوه قضاییه و همکارانشان در سازمان اسناد و املاک کشور تصریح کرد: بر اساس ماده ۶4 قانون 
مالیات های مستقیم زمینه ارائه سند با مبلغ ناچیز ارزش معاملات پس از طی مراحل قانونی مهیا می شود.وی به 
لایحه دیگر شهرداری اشاره کرد و افزود: یکی از بزرگترین توافقات سال جاری تعیین تکلیف ملکی واقع  در تقاطع 
بلوار شمس و خیابان بنی نجار در منطقه حیدر آباد است ، این ملک دارای تائیدیه کمیسیون ماده ۵ است که به 
جهت ایجاد سرانه های آموزشی و ورزشی و فضای سبز و همچنین تاسیس یک باب مدرسه برای اهالی حیدر آباد 
و حصارک بالا توافق شده است. که از آورده این توافق مصوب شد ساخت یک مدرسه به مبلغ 2۰۰ میلیارد ریال و 
یک گرمخانه با مبلع ۷۰ میلیارد ریال در سال جاری اقدام شود.ایزدیار در بخش دیگری از سخنانش به لایحه پروژه 
بزرگراه شمالی اشاره کرد و گفت: با توجه به اینکه دولت سهم ۵۰ درصدی را پذیرفته است، لازم بود که الحاقیه 
قرارداد بزرگراه شمالی فی مابین شهرداری کرج و دولت جمهوری اسلامی ایران تعیین تکلیف شود که مقرر شد 
از مبلغ حدود ۷ هزار میلیارد تومان باقی مانده این پروژه ۳۵۰۰ میلیارد تومان در سهم شهرداری و ۳۵۰۰ میلیارد 
تومان در سهم دولت پیش بینی شد که 2۵ درصد آن در بودجه 14۰2 و 2۵ درصد باقی مانده از طریق واگذاری 
املاک در همجوار این پروژه تامین شود که با قید تایید الحاقیه در هیات مدیره شرکت بزرگراه شمالی این لایحه 
به تصویب شورا رسید.سخنگوی شورای شهر به لایحه افزایش اعتبار آسفالت اشاره و بیان کرد: با توجه به حجم 
قابل توجه عملیات اجرای آسفالت در سطح شهر طی لایحه ای شهرداری درخواست افزایش ۳۵ میلیاردتومانی به 
ردیف ۵۰ میلیاردتومانی بودجه آسفالت در سازمان عمران را کرد که اعضای شورای شهر موافقت کردند مبلغ ردیف 

آسفالت در سازمان عمران به مبلغ ۸۵۰میلیارد ریال افزایش یابد.
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